

CHAPTER 44

CHAPITRE 44

**An Act to Repeal the
Surety Bonds Act**

**Loi abrogeant la
Loi sur les cautionnements**

Assented to December 19, 2008

Sanctionnée le 19 décembre 2008

Her Majesty, by and with the advice and consent of the Legislative Assembly of New Brunswick, enacts as follows:

Sa Majesté, sur l'avis et avec le consentement de l'Assemblée législative du Nouveau-Brunswick, édicte :

1 *The Surety Bonds Act, chapter S-16 of the Revised Statutes, 1973, is repealed.*

1 *Est abrogée la Loi sur les cautionnements, chapitre S-16 des Lois révisées de 1973.*

CONSEQUENTIAL AMENDMENTS

MODIFICATIONS CORRÉLATIVES

Municipalities Act

Loi sur les municipalités

2 *Subsection 84(2) of the Municipalities Act, chapter M-22 of the Revised Statutes, 1973, is repealed.*

2 *Est abrogé le paragraphe 84(2) de la Loi sur les municipalités, chapitre M-22 des Lois révisées de 1973.*

Natural Products Act

Loi sur les produits naturels

3(1) *Subsection 22(2) of the Natural Products Act, chapter N-1.2 of the Acts of New Brunswick, 1999, is repealed.*

3(1) *Est abrogé le paragraphe 22(2) de la Loi sur les produits naturels, chapitre N-1.2 des Lois du Nouveau-Brunswick de 1999.*

3(2) *Subsection 31(2) of the Act is repealed.*

3(2) *Est abrogé le paragraphe 31(2) de la Loi.*